

**ဖိလစံာ်-** Akron Children's Hospital (Children's) ဒီးပုၤမၤယုာ်မၤသကိးတၢ်တဖၣ်ဟ့ၣ်လီၤသးမၤတၢ်လၢကဟ့ၣ်လီၤ ကသံာ်ကသီတၢ်ကွၢ်ထွဲလၢအိၣ်ဒီးအကံာ်အစီဆူပုၤဆါလၢပမၤန့ၢ်တၢ်လၢအဂီၢ်တဖၣ် န့ၣ်လီၤ.

ကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤဖိလစံာ်အံၤဘၣ်ထွဲဒီးပုၤဆါ မ့တမ့ၢ် ဟံာ်ဖိဃီဖိတဖၣ်လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤ, တၢ်အုၣ်ကီၤ တလၢတလီၣ်ဒီးအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤဒီးတုၤထီၣ်ဒီးကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤတၢ်ဟံာ်ပနီၣ်နီၣ်ထီၣ် ဒ်တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤဟံာ်လီၤအီၤလၢ ဖိလစံာ်အံၤအပူၤအသိးန့ၣ်လီၤ. ဖိလစံာ်အံၤအတၢ်ပညိၣ်မ့ၢ်ဝဲကဟံာ်ဖျါထီၣ် Patient Financial Services (ပုၤဆါကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤတၢ်မၤစၢၤတဖၣ်) လၢအဒုးန့ၣ်ဟံာ်ဖျါထီၣ်ဟံာ်ဖိဃီဖိဒီးပုၤဆါတဖၣ်လၢအကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢ တၢ်ကွၢ်ထွဲအကလီ မ့တမ့ၢ် တၢ်မၤစ့ၤလီၤန့ၢ်တၢ်အပူၤဝဲ Children's သ့န့ၣ်လီၤ. ဖိလစံာ်အံၤကဟံာ်ဖျါထီၣ် Hospital Care Assurance Program (HCAP/Free Care) (တၢ်ဆါဟံာ်တၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်အုၣ်ကီၤတၢ်တိကျဲၤ), ဒီး Children's တၢ်သးအိၣ် မၤစၢၤတၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ, ဒီးကဟံာ်လီၤတၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲတၢ်ဟံာ်ပနီၣ်နီၣ်ထီၣ်ဒီးဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤအတက့ၢ်လၢ ကပၤဆုၤရဲၣ်ကျဲၤတၢ်တိကျဲၤတဖၣ်အဂီၢ်လီၤ.

Children's လူၤပိာ်မၤထွဲ Emergency Medical Treatment and Labor Act (EMTALA) (ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူကသံာ်ကသီတၢ်ကူစါယါဘျါ ဒီးပုၤတၢ်အိၣ်ဖျဲၣ်ဖိတၢ်သိၣ်တၢ်သီ), ဒီး Joint Commission (ခိၣ်မံးရၢၣ်ပုၤဘျးစဲကရၢ) အတၢ်လိၣ်ဘၣ်တဖၣ်လၢအဘၣ်ထွဲဒီး ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူကသံာ်ကသီတၢ်ကူစါယါဘျါတၢ်ဘျါတဖၣ်လၢတအိၣ်ဒီးကျိၣ်စ့တၢ်အိၣ်သး တဖၣ် မ့တမ့ၢ် အဝဲသ့ၣ်အကံာ်စီ တၢ်သ့တၢ်ဘၣ်လၢကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤဖိလစံာ်အဖီလၢန့ၣ်လီၤ. တကးဒံးဘၣ်, Children's တမၤသးဟးဂီၢ်ပုၤလၢ အယုကွၢ်ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူကသံာ်ကသီတၢ်ကူစါယါဘျါဒီးတၢ်ကွၢ်လၢအလီၢ်အိၣ်လၢကသံာ်ကသီ တဖၣ်ခိဖျါတၢ်ဃုထီၣ်တၢ်ဘျးတၢ်လဲ တချးတၢ်ဟံးတၢ်ကူစါယါဘျါဘၣ် မ့တမ့ၢ် ပျဲတၢ်ဃုကဒါက့ၤကဒဲစရီတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤတဖၣ်လၢ အမၤတံာ်တၢ်ဒီးအိၣ်ဒီး တၢ်ဒိဘၣ်လၢဂ့ၢ်ဂီၢ်အူကသံာ်ကသီတၢ်ကွၢ်ထွဲဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

**တၢ်ကတိၤအပညီတဖၣ်-**

**ပုၤမၤသကိးတၢ်တဖၣ်** ဒီပနံာ်မၤယုာ်မၤသကိးတၢ်တဖၣ်လၢဘၣ်တၢ်ပၤဆုၤအီၤလၢ Children's Hospital Medical Center of Akron လၢအဟ့ၣ်လီၤတၢ်ကွၢ်ထွဲလၢအလီၢ်အိၣ်လၢကသံာ်ကသီတကပၤန့ၣ်လီၤ. Children's Home Care Group (CHCG) မ့ၢ်ဝဲဒီပနံာ်အဒုးဒီးဟ့ၣ်လီၤ ကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤဒ်ဖိလစံာ်ဟံာ်ဖျါဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ.

**Amounts Generally Billed (AGB)-** AGB မ့ၢ်ဝဲတၢ်မၤစ့ၤလီၤန့ၢ်တၢ်အပူၤဝဲအဘၣ်လၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤအီၤဆူ Children's တၢ်ဘိးဘၣ်ရၢလီၤတၢ်အဂီၢ်ဒီး Medicare ပုၤဆါတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဂံၢ်ဒွဲး AGB ခိဖျါတၢ်စူးကါတၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤ တၢ်မၤအကျဲသန့ဖဲအပူၤကွၢ်အနီၣ်တၢ်မၤစ့ၤလီၤန့ၢ်တၢ်အပူၤတဖၣ်လၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤအီၤဆူပုၤအနီၣ်ဂံၢ်နီၣ်ဒွဲးအံၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤဆါလၢအထူးထီၣ်ဟ့ၣ်အနီၣ်ကစၢ်အစ့တဖၣ်တၢ်တဃုအါထီၣ်တၢ်အပူၤလၢဂ့ၢ်ဂီၢ်အူ မ့တမ့ၢ် တၢ်ကွၢ်ထွဲလၢအလီၢ်အိၣ်လၢ ကသံာ်ကသီတကပၤအဂီၢ်အါန့ၢ်ဒီးစ့ကဒဲထီရီၤတဖၣ်လၢပုၤဆါလၢအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤဘၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

**ဟံာ်ဖိဃီဖိအနီၣ်ဂံၢ်** လၢ HCAP/Free Care အဂီၢ်, ဟံာ်ဖိဃီဖိတဖၣ်န့ၣ်ပုၤယုာ်ဒီးပုၤဆါ, ပုၤဆါအမၤအဝၤ (တအိၣ်ဒီးတၢ်ကွၢ်တၢ်လၢအိၣ်တအိၣ်လၢဟံာ်ပုၤဘၣ်), ဒီးပုၤဆါအဖိတဖၣ်, ဖိတံာ်နီၣ် မ့တမ့ၢ် ဖိလုာ်ဖိတဖၣ်, လၢအသးအိၣ် 18

နံနံဆူအဖီလ်လၢအအိၣ်လၢဟံၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. ပုၤဆါအသးမ့ၢ်အိၣ် 18 နံနံဆူအဖီလ်, “ဟံၣ်ဖိဃီဖိတဖၣ်” န့ၣ် ပၣ်ဃုာ်ဒီး ပုၤဆါ, ပုၤဆါအမိၢ်ပၢ်တံၢ်နီၣ် မ့တမ့ၢ် မိၢ်ပၢ်လၢလုၢ်ဖိအီၤ(တဖၣ်) (တအိၣ်ဒီးတၢ်ကွၢ်တၢ်လၢအိၣ်တအိၣ်လၢဟံၣ်ပူၤဘၣ်), ဒီးမိၢ်ပၢ်အဖိတဖၣ်, ဖိတံၢ်နီၣ် မ့တမ့ၢ် ဖိလုၢ်ဖိတဖၣ်, လၢအသးအိၣ် 18 နံနံဆူအဖီလ်လၢအအိၣ်လၢဟံၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. ပုၤဆါမ့မ့ၢ်မိၢ်ပၢ်သးစၢ်အဖိဖဲမိၢ်ပၢ်သးစၢ်လၢအအိၣ်ဒီးလၢပုၤဆါအဖဲအဖုအဟံၣ်အပူၤန့ၣ်, “ဟံၣ်ဖိဃီဖိ” ပၣ်ဃုာ်ဒီးထဲဒုၣ်မိၢ်ပၢ် (တဖၣ်)ဒီးမိၢ်ပၢ်အဖိတဂၤလၢလ်, ဖိတံၢ်နီၣ် မ့တမ့ၢ် ဖိလုၢ်ဖိတဖၣ်, လၢအအိၣ်ဆိးလၢဟံၣ် အပူၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်အိၣ်တၢ်ဆိး တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအိၣ်အကလုာ်ကလုာ်သန့က, ပုၤဆါတဂၤလၢလ်လၢအသးအိၣ် 18 နံနံ မ့တမ့ၢ် သးပုၤန့ၣ်အန့ၣ်န့ၣ် တၢ်ကွၢ် ထံဆိကမိၣ်အီၤ ဒီးသန့ထီၣ်အသးလၢအဝဲအနီၢ်ကစၢ်အဟံၣ်ဖိဃီဖိအဂံၢ်ထံးခိၣ်ဘိအဖိခိၣ်ဒီးပၣ်ဃုာ်ဒီးအဝဲအမါအဝၤ, မ့ၢ်ဘၣ်ထွဲ, ဒီးအဝဲအဖိတံၢ်နီၣ် မ့တမ့ၢ် ဖိလုၢ်ဖိတဖၣ်ကပၣ်ဃုာ်န့ၣ်လီၤ.

လၢ Children’s Charity Care အဂီၢ်, ဟံၣ်ဖိဃီဖိအနီၣ်ဂံၢ်တဖၣ်န့ၣ် ကပၣ်ဃုာ်ဒီးအဖိတဖၣ်, မိၢ်ပၢ်တဖၣ်, မိၢ်ယၢ်ပၢ်ယၢ်တဖၣ်, ဒီး ဒီပုၤဝဲၢ် (ယၢ်) တဖၣ်လၢအအိၣ်ဆိးလၢပုၤဆါအဟံၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ.

**Financial Assistance Committee (ကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢ်မၤစၢ်ကမံးတံၢ်)** - ကမံးတံၢ်အိၣ်ဒီးမူဒါလၢကသမံသမိးကွၢ်ကဒါက့ၤဒီး အၢၣ်လီၤအၢၣ်ကီၤ ကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢ်မၤစၢ်လၢတၢ်ကွၢ်ကဟံၣ်ကွၢ်တမံလၢလ်လၢဖိလစံၣ်အံၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ကမံးတံၢ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ပၤဆုာ်တီခိၣ်ရိၣ်မဲအီၤလၢပုၤပၤဆုာ်ကျိၣ်စ့မူဒါခိၣ်ဒီးပုၤပၤဆုာ်ကသံၣ်ကသီမူဒါခိၣ်န့ၣ်လီၤ.

**ပုၤဟ့ၣ်တၢ်အုၣ်ကီၤ-** ပုၤ(တဖၣ်) လၢအိၣ်ဒီးမူဒါလၢကျိၣ်စ့တကပၤလၢနီၢ်ကစၢ်စ့စရီစ့အိၣ်တ့ၢ်တမံလၢလ်လၢအဘၣ်ထွဲဒီး တၢ်မၤစၢ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

**တၢ်ဟဲန့ၣ်-** ပၣ်ဃုာ်ဒီးလၢလဲခဲလၢဟံၣ်ဖိဃီ, တၢ်မၤဘူးလဲ, ဒီးလံာ်တူၢ်လီာ်စ့တဖၣ်တချုးလၢတၢ်ဟ့ၣ်ခိၣ်သ့န့ၣ်လီၤ. လံာ်တူၢ်လီာ်စ့တဖၣ်လၢတၢ်မၤစ့ၤလီၤကွၢ်တၢ်အပူၤလၢအကြးဝဲဘၣ်ဝဲတဖၣ်လၢတၢ်ဖဲးတၢ်မၤတၢ်လၢဘျီလၢစ့ၤတဖၣ်အဂီၢ် န့ၣ်ကဘၣ်တၢ်ဂံၢ်ဒွဲးအီၤလၢပုၤလၢအမၤနီၢ်ကစၢ်တၢ်ဖဲးတၢ်မၤမုၢ်ဝဲဒီးပုၤလၢအမၤနီၢ်ကစၢ်တၢ်ဖဲးတၢ်မၤလၢတမ့ၢ်မုၢ်ဝဲတဖၣ်အဂီၢ် န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဖဲးတၢ်မၤတၢ်လၢဘျီလၢစ့ၤတဖၣ်ပၣ်ဃုာ်ဒီးပုၤမၤတၢ်ဖိတၢ်မၤဘူးလဲ (တၢ်မၤဘူးလဲလၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤပုၤတဂၤလၢ လၢတမ့ၢ်ပုၤလၢအမၤနီၢ်ကစၢ်တၢ်မၤ), တၢ်မၤဘူးလဲတၢ်ခိၣ်တၢ်သ့တဖၣ်, တၢ်ဒီးန့ၣ်အါထီၣ်တၢ်န့ၣ်ဘျုးတဖၣ်, တၢ်ဖိတၢ်လံၤအပူၤ လၢတၢ်ဆါအီၤ, ဒီးတၢ်မၤစၢ်လၢတၢ်ပုၤ အီၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. နီၢ်ကစၢ်တၢ်အိၣ်မူအိၣ်ဂဲၤတၢ်လၢဘျီလၢစ့ၤတဖၣ်န့ၣ် တၢ်တဒုးပၣ်ဃုာ်အီၤဒဲးတၢ်ဖဲးတၢ်မၤတၢ်လၢဘျီလၢစ့ၤတဖၣ်နီၣ်တမံဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

ဖိသုၣ်တၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢ်တဖၣ်န့ၣ်န့ၣ်တၢ်ကံၢ်ဒွဲးအီၤဒဲးတၢ်ဟဲန့ၣ်အသိးလၢဟံၣ်ဖိဃီဖိအဂီၢ် ထဲဒုၣ်ဖဲပုၤဆါအံၤဟံၣ်လီၤအသးလၢ ကတူၢ်လီာ်ဝဲဒုၣ်ဖိသုၣ်တၢ်ဆိၣ်ထွဲတၢ်ဘူးတၢ်လဲတဖၣ်အခါဒီးန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကံၢ်ဒွဲးတၢ်ဟဲန့ၣ်တဖၣ်ခိၣ်ဖျိ-

- o တၢ်ဂံၢ်အါပုၤဆါ မ့တမ့ၢ် ဟံၣ်ဖိဃီဖိတၢ်ဟဲန့ၣ်လွံၤဂၤ, ဒ်အကြးဝဲဘၣ်ဝဲအသိး, လၢ 3 လါအဂီၢ်တချုးတၢ်ဟ့ၣ်လီၤ တၢ်ဆါဟံၣ်တၢ်မၤစၢ်တဖၣ်အမုၢ်နံၤ **မ့တမ့ၢ်**
- o စူးကါပုၤဆါ မ့တမ့ၢ် ဟံၣ်ဖိဃီဖိတၢ်ဟဲန့ၣ်, ဒ်အကြးဝဲဘၣ်ဝဲအသိး, လၢ 12 လါအဂီၢ်တချုးတၢ်ဟ့ၣ်လီၤတၢ်ဆါဟံၣ် တၢ်မၤစၢ်အမုၢ်နံၤန့ၣ်လီၤ.

**ဟ့တ်လာနီကစာအစ:** ပုၤဆါ/ပုၤဟ့တ်တၢ်အုၣ်ကီၤတဖၣ်လၢတအိၣ်ဒီးပုၤတၢ်ကရၢကရိၣ်တဖုလၢကကျါၣ်ဘၢမၤစၢၤန့ၢ်တၢ်, အဒိ. တအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤ.

**ပုၤဆါအမူအဒါ, ကဒွဲစရိတၢ်လဲၤတရံး, ပုၤဆါတၢ်ဟံၣ်ဖျါတဖၣ်, တၢ်မၤလၢအကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢကယုက့ၤကဒွဲစရိ, ဒီး EXTRAORDINARY COLLECTION ACTIONS (ECAs) (တၢ်ယုက့ၤကဒွဲစရိတၢ်ဖိးတၢ်မၤလၢအလီၤဆီတဖၣ်)-**

Children’s ကဟံၣ်ထွဲထီၣ်တၢ်ယုက့ၤစ့တဖၣ်လၢပုၤတၢ်ကရၢကရိၣ်သၢဖုတဖုအအိၣ်ဖဲအလီၤအိၣ်ဝဲတဘျီလၢလၢန့ၢ်လီၤ. ဖဲတၢ်မၤန့ၢ်ပုၤတၢ်ကရၢကရိၣ်တၢ်ဟ့တ်ဘူးလဲၣ်ဝဲအလီၤခံ, ပုၤဆါအမူအဒါ(တၢ်ဟ့တ်သကိးတၢ်ဘူးတၢ်လဲ, တၢ်ဟ့တ်သကိး တၢ်အုၣ်ကီၤ, ဒီး/မ့တမ့ၢ် တၢ်ထုးကွံာ်တၢ်အပူၤတဖၣ်) ကဘၣ်တၢ်ဆုၤလီၤကဒွဲစရိဆူပုၤဟ့တ်တၢ်အုၣ်ကီၤ အအိၣ်န့ၢ်လီၤ.

အါတက့ၢ်, တၢ်ယုတၢ်ဘူးတၢ်လဲတၢ်ဟံၣ်ဖျါအိၣ်ထံးတဘျီန့ၢ်တၢ်ကထုးထီၣ်ဟ့တ်လီၤဆူပုၤဟ့တ်တၢ်အုၣ်ကီၤလၢအဟ့တ် တၢ်ဘူးတၢ်လဲလၢနီၣ်ကစာအိၣ်ဒီးအိၣ်လၢ 5 သီအတီၢ်ပူၤဖဲစံၣ်လီၤတၢ်ဆါဟံၣ်ဝဲအလီၤခံ မ့တမ့ၢ် ဖဲပုၤတၢ်မၤန့ၢ်တၢ်ဘူးတၢ်လဲ လၢပုၤတၢ်ကရၢကရိၣ်သၢဖုတဖုအအိၣ်ခဲလၢဝဲအလီၤခံ, တၢ်ကယုထီၣ်တၢ်ဘူးတၢ်လဲပုၤပုၤန့ၢ်လီၤ. ပုၤဟ့တ်တၢ်အုၣ်ကီၤ ကအိၣ်ဒီးတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်လၢကတၢ်ပီၣ်သကိးတၢ်ဘူးတၢ်လဲတဖၣ်, ယုထီၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤ ဒီး/မ့တမ့ၢ် ဟ့တ်လီၤ တၢ်ဘူးတၢ်လဲပုၤပုၤန့ၢ်လီၤ. တၢ်ဟံၣ်ဖျါတဖၣ်တၢ်ကဆုၤအီၤ 28-သီတဘျီဒီးပုၤဟ့တ်တၢ်အုၣ်ကီၤ ကမၤန့ၢ်တၢ်ဟံၣ်ဖျါလွံၣ်ဘျီ န့ၢ်လီၤ. တၢ်ဟံၣ်ဖျါလွံၣ်ဘျီတဘျီဒီးလၢခံကတၢ်တဘျီန့ၢ်တၢ်ကဆုၤလီၤအီၤ ကပၣ်ယုဒီး Plain Language Summary (တၢ်ရှဲပုၤတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ်ဖုကိာ်ဒီးကျိၣ်လၢတၢ်န့ၢ်ပၢၢ်အီၤသ့) အကွဲဒီးဒီးတၢ်လီၤတၢ်ကျဲလၢပုၤဟ့တ်တၢ်အုၣ်ကီၤကမၤန့ၢ် ကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤန့ၢ်လီၤ.

တၢ်မ့ၢ်တမ့ၢ်တၢ်ဘူးတၢ်လဲတၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤတဖၣ်ဒီးတၢ်ကဲထီၣ်လိၣ်ထီၣ်မ့ၢ်တအိၣ်ဒီးတၢ်ဟံၣ်ကီၤကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်ဘူးတၢ်လဲတၢ်တိကျဲၤန့ၢ်, ဖဲတၢ်အုၣ်ကီၤတၢ်ပၢၢ်ဆုၤရဲၣ်ကျဲၤလၢ Patient Financial Services (ပုၤဆါကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤတၢ်မၤစၢၤ) အပူၤအခါ, Children’s ကဆုၤလီၤစ့စရိဆူပုၤတၢ်ကရၢကရိၣ်လၢ အယုက့ၤကဒွဲစရိအအိၣ် လၢကဟံၣ်ထွဲထီၣ်စ့ကဒွဲစရိအိၣ်ဒီးတဖၣ်န့ၢ်လီၤ. ဖဲ Children’s ဣၣ်ကျဲးစးမၤတၢ်သပုၤပုၤလၢကဟးဆဲးတၢ်ယုက့ၤကဒွဲစရိလၢ တဒိၣ်ထီၣ်အါထီၣ်တၢ်ဖိးတၢ်မၤတဖၣ်အခါ, တၢ်ဆီတလဲကအိၣ်ဒီးတၢ်ယုက့ၤကဒွဲစရိခၢၣ်စးကရၢဒီး ECAs လၢလၢတဖၣ်အံၤ-

- ခြးဒူးတၢ်ဟံၣ်ဖျါဒိတဟ့တ်ကဒွဲ
- သဲးစးတၢ်စံၣ်ညီၣ်
- တၢ်န့ၢ်လီၤတၢ်မၤကစၢ်လၢကဟံးဃာ်ပုၤမၤတၢ်ဖိတၢ်မၤဘူးလဲ
- တၢ်ဟံးဃာ်စ့တၢ်စ့စရိတဖၣ်
- တၢ်န့ၢ်ပၢၢ်ဘၣ်ပုၤကဒွဲတၢ်အတၢ်စုၤလီၤခိၣ်ခိၣ်တုၤလၢအလိးက့ၤအကမၢ်တုၤတစုၤအခွဲးဃာ်

*တချို့တမ်း ECAs တမ်းလမ်းလမ်း*

1. Children’s အပူခေးစးကအိဉ်ခိးတမ်းအစုကတမ်း 120 သီဖဲတမ်းထူးထီဉ်ဟ့ဉ်လီတမ်းဟ်ဖျါအခိဉ်ထံးတဘ့ဉ် ဖဲတမ်းစံဉ်လီတမ်းဆါဟံဉ်ဝံအလီခံ, ဒီး
2. Children’s မ့တမ့ အပူခေးစးတဖဉ်ကမတမ်းဖိးတမ်းမလအကြးဝဲဘဉ်ဝဲ, လတမ်းဘိးဘဉ်သ့ဉ်ညါ Children’s အပူဟ့ဉ်တမ်းအုဉ်ကီလကျိဉ်စုတမ်းတိစါမလစါဖိလစံဉ်, ပုဟ့ဉ်တမ်းအုဉ်ကီကမလန့ဉ်တမ်းတိစါမလစါလတမ်းမလပျဲကျိဉ်စုတမ်းတိစါမလစါလံပတံထီဉ်တမ်း, ဒီး Children’s အတမ်းဟ်လီသးလကစးထီဉ်မလ ECAs, ဒီး
3. တမ်းပဆါရဲဉ်ကျဲ of Patient Financial Services (ပုဆါကျိဉ်စုတမ်းတိစါမလစါတဖဉ်) ကဘဉ်တမ်းဆါတံအီလတမ်းတမ်းဖိး တမ်းမလအကြးဝဲဘဉ်ဝဲခဲလကတဖဉ်အပူလကဆါတံတမ်းမလကျိဉ်စုတမ်းတိစါမလစါတကြးဝဲဘဉ်ဝဲတဖဉ်န့ဉ်လီ.

**ကျိဉ်စုတမ်းတိစါမလစါ-**

Children’s သ့ဉ်ညါန့ဉ်ပဟ်ဝဲဒဉ်ဟံဉ်ဖိဖိလအိဉ်ဒီးတမ်းလိဉ်ဘဉ်တဖဉ်, ဒီးကျိဉ်စုတမ်းဆိဉ်သနံးအါမးလအဝဲသ့ဉ် ကဘဉ်ကွဲဆါခဲဒဉ်လအတမ်းအိဉ်မူအပူန့ဉ်လီ. ပကျိဉ်စုပုဟ့ဉ်ကုဉ်ဟ့ဉ်ဖးတမ်းတဖဉ်အိဉ်လကမလစါဟံးစုန့ဉ်ကျဲစါဟံဉ်ဖိဖိတဖဉ်လကသံဉ်ကသီကဒွဲစရီတဖဉ်ဒီး တမ်းဟ့ဉ်ဘူးလဲတမ်းမလအကျိဉ်အကျဲတဖဉ်အဂီလီ.

တမ်းကြးဝဲဘဉ်ဝဲလကျိဉ်စုတမ်းတိစါမလစါလိဉ်ဘဉ်ဝဲဒဉ်လပုဟ်ကရကရိသဖုတဖုတမ်းန့ဉ်ဘူးတဖဉ်ခဲလကလကကွံဝဲ မ့တမ့ ပုဆါအံတကြးဝဲဘဉ်ဝဲလပုဟ်ကရကရိသဖုတဖုအတမ်းန့ဉ်ဘူးအဂီဘဉ်န့ဉ်လီ. ကျိဉ်စုတမ်းတိစါမလစါန့ဉ် တမ်းဟ့ဉ်လီအီထဲဒဉ်ဖဲပုဆါအနီကစါစုစရီစုအိဉ်တုးအဖိခိဉ်န့ဉ်လီ.

ကျိဉ်စုတမ်းတိစါမလစါပုဉ်ယုဒီးတမ်းမလစါအကလီ မ့တမ့ တမ်းမလစါလီန့ဉ်တမ်းအပူတဖဉ်လဘဉ်တမ်းမလအီလတမ်း Children’s ဆူပုဆါဒီးအဝဲသ့ဉ်အဟံဉ်ဖိဖိတဖဉ်လအဟ့ဉ်တမ်းမလစါတဖဉ်အံခဲလက မ့တမ့ အကူအကူတဖဉ်တန့ဉ်ဘဉ်န့ဉ်လီ. ကျိဉ်စုတမ်းတိစါမလစါအံအိဉ်လဂုဂီအူဒီးဂံခိဉ်ထံးတမ်းလိဉ်ဘဉ်လကသံဉ်ကသီတကပတမ်းမလစါတဖဉ်လဘဉ်တမ်းရဲဉ် ကျဲမလအီလတမ်း ဒီးအကသံဉ်သရဉ်လအဒီးလဲဝဲတဖဉ်ဒီးပုဟ့ဉ်လီတမ်းမလစါပုဟ်စဲနီလီဆီအဂလအဒီးလဲဝဲ တဖဉ်ဖဲ Children’s တမ်းလီတမ်းကျဲ တတီးလမ်းလမ်းအပူန့ဉ်လီ. တမ်းလတမ်းကွဲကဟ်ကွံအီလကျိဉ်စုတမ်းတိစါမလစါတဖဉ် မ့ဝဲတမ်းမလစါတဖဉ်လဘဉ်တမ်းဟ့ဉ်လီအီလပုအဂလတမ်းအုဉ်ကီဟ့ဉ်ခွဲအီလကကွဲပုဆါတဖဉ်ဖဲ Children’s တမ်းလီတမ်းကျဲတဖဉ်အပူ, ဘဉ်ဆဉ်တမ့ပုလဘဉ်တမ်းဒီးလဲအီလတမ်း Akron Children’sဘဉ်န့ဉ်လီ. ပုဟ့ဉ်တမ်းမလစါတဖဉ်အမဲစရီအံတမ်းဘူးစဲယုအီဒီးတမ်းဟ့ဉ်လီဖဲတမ်းယုထီဉ်ဒီးလိဉ်ဘဉ်အီအခါန့ဉ်လီ. (ဝံသးစုကွဲကဟ်ပုဟ့ဉ်တမ်းမလစါလတမ်းချါတဖဉ်တမ်းဘူးစဲ) ပုဟ့ဉ်တမ်းမလစါလတမ်းချါတဖဉ်အစရီန့ဉ် တမ်းယုထံဉ်န့ဉ်အီ သ့ဖဲ ACH’s ပုဘူးစဲအချါ (ဒီန့ဉ်လီ URL)

*ပုဆါလအထူးထီဉ်ဟ့ဉ်အနီကစါအစုတဖဉ်*

ပုဆါလအထူးထီဉ်ဒီးတမ်းအုဉ်ကီတဖဉ်တမ်းတယုအါထီဉ်တမ်းအပူလဂုဂီအူ မ့တမ့ တမ်းကွဲထွဲလအလီအိဉ်လကသံဉ်ကသီ တကပအဂီအါန့ဉ်ဒီးစုကဒွဲထီဉ်စရီတဖဉ်လပုဆါလအထူးထီဉ်ဒီးတမ်းအုဉ်ကီဘဉ်ဘဉ်န့ဉ်လီ. ပုလအထူးထီဉ်ဟ့ဉ်နီကစါ အစုကဒွဲစရီစုအိဉ်တုးခဲလကန့ဉ်တမ်းမလစါမလဘဉ်အီဒီး AGB န့ဉ်လီ.

HOSPITAL CARE ASSURANCE PROGRAM (HCAP)(တၢ်ဆါဟံၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်အုၣ်ကီၤတၢ်တီၢ်ကျဲၤ)/FREE CARE (တၢ်ကွၢ်ထွဲကလီၤ)

မ့ၢ်လၢတၢ်ဟ့ၣ်ခိဟ့ၣ်နီၤလီၤသးလၢအတထဲသးတုၤသး လၢတၢ်ဆါဟံၣ်န့ၣ်လီၤပုၤဃုာ်လၢ Ohio Medicaid တၢ်တီၢ်ကျဲၤအပူၤအယိ, Children’s မၤန့ၢ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤတဖၣ်လၢ Hospital Care Assurance Programအအိၣ်, လၢအမ့ၢ်စ့ၢ်ကီၤ HCAP မ့တမ့ၢ် Free Care Program တၢ်တီၢ်ကျဲၤန့ၣ်လီၤ. ဒ်အမ့ၢ်ပုၤလၢအတူၢ်လိာ်မၤန့ၢ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤ တဖၣ်အံၤအသး, Children’s ကဘၣ်ဟ့ၣ်လီၤဂံၢ်ခိၣ်ထံး, တၢ်လိာ်ဘၣ်လၢကသံၣ်ကသီတကပၤ, တၢ်ဆါဟံၣ်- အပတီၢ်တၢ်မၤစၢၤတဖၣ်လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ဃုာ်တၢ်အပူၤလၢကတုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးဒီးပုၤတဂၤစ့ၢ်စ့ၢ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ. လၢကကြၢးဝဲဘၣ်ဝဲလၢ HCAP အဂီၢ် ပုၤဆါ/ဟံၣ်ဖိဃီဖိကဘၣ်တုၤထီၣ်ဒီးတၢ်လိာ်ဘၣ်လၢအပိာ်ထွဲထီၣ်တဖၣ်-

- ပုၤအိၣ်ဖိးဖဲ Ohio တဖၣ်-
- အိၣ်ဒီးတၢ်န့ၢ်ဘျးခဲလၢဟံၣ်ဖိၣ်တချးတၢ်ထုးကွံာ်ခိသ့အခါဖဲ မ့တမ့ၢ် ဖဲၣ်ဒရၢၣ်ကီၤစၢၤဖိၣ်အပတၢ်တၢ်န့ၣ်ကျဲတဖၣ်အဖီလၢ, ဒီး
- တမ့ၢ်ပုၤလၢအကမၤန့ၢ် Medicaid

လၢတၢ်ကကွၢ်ထံဆိကမိၣ်လၢ HCAP အဂီၢ် ပုၤဆါ မ့တမ့ၢ် အဝဲအပီၢ်ရီၤခၢၣ်စးကဘၣ်မၤပုၤကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤ လံာ်ပတံထီၣ် တၢ်လၢအမၤနီၣ်မၤဃါတၢ်န့ၢ်ဘျးခဲလၢဟံၣ်ဖိၣ်တချးတၢ်ထုးကွံာ်ခိသ့ဒီးဟံၣ်ဖိဃီဖိအိၣ်ပုၤဂၤ, လၢတၢ်ဂ့ၢ်အဂၤအဘၣ်စၢၤ န့ၣ်လီၤ. Children’s ကတီၢ်ဖျါထီၣ်တၢ်ဃုာ်ထီၣ်တဖၣ်လၢတၢ်ဆါဟံၣ်တၢ်မၤစၢၤတဖၣ်အဂီၢ်ဆူပုၤဆါတဖၣ်ဒီးပုၤတၢ်ကရၢကရီ သၢဖုတဖုလၢအဟ့ၣ်တၢ်အုၣ်ကီၤတဖၣ်ဒ်တၢ်ပုၤစူးကါတၢ်မၤအကျိၣ်အကျဲတၢ်အသးန့ၣ်လီၤ. တၢ်မ့ၢ်ဃုာ်ထံၣ်လၢပုၤဆါ ကြၢးဝဲဘၣ်ဝဲလၢ HCAP အဂီၢ်န့ၣ်, Children’s ကဟ့ၣ်ကဒါက့ၤစ့ပုၤဆါ မ့တမ့ၢ် အဟံၣ်ဖိဃီဖိဟ့ၣ်လီၤလၢ HCAP- ကျၢၢ်ဘၢမၤစၢၤန့ၢ်တၢ်မၤစၢၤတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

HCAP တကျၢၢ်ဘၢမၤစၢၤဝဲတၢ်ကွဲးကွဲးဟံးန့ၢ်မၤပုၤနီၣ်ခိကွၢ်ဂီၤတၢ်မၤစၢၤတဖၣ်, ကသံၣ်သရၢၣ်ဃုာ်အပူၤတဖၣ်, သိလ့ၣ်တီပုၤဆါ ဒီးတၢ်မၤမ့ၢ်မၤညီပုၤဆါတၢ်ပီးတၢ်လီတဖၣ်, ဒ်အမ့ၢ်လီတစိ, တၢ်ပတုာ်သိလ့ၣ်လီၤ, ကွဲၤဟူဖျါဒီးနီၣ်ကစၢ်တၢ်ပီးတၢ်လီတဖၣ်ဘၣ် န့ၣ်လီၤ. လၢပုၤလၢအကြၢးဝဲဘၣ်ဝဲဒီး HCAP တဖၣ်အဂီၢ်, Children’s ကဟ့ၣ်လီၤအတၢ်သးအိၣ်မၤစၢၤတၢ်ကွၢ်ထွဲ 100% ပုၤပုၤလၢကကျဲၤဘၣ်လိာ်ဒီးတၢ်မၤစၢၤအဂၤတမံၤလၢလၢChildren’s ဆူန့ၢ်တၢ်ဃုာ်ကဒဲအစရီတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤဆါကပတံထီၣ် HCAP တဖၣ်လၢအထီၣ်ဘးတုၤလၢသၢနီၣ်ဖဲတၢ်မၤတၢ်ဃုာ်ထီၣ်စ့ကဒဲစရီတၢ်ဟံၣ်ဖျါခံဘျီတဘျီဝံၤ အလီၢ်ခဲန့ၣ်လီၤ.

CHILDREN’S CHARITY CARE PROGRAM (တၢ်သးအိၣ်မၤစၢၤတၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်တီၢ်ကျဲၤ)

Akron Children’s Charity Care Program (တၢ်သးအိၣ်မၤစၢၤတၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်တီၢ်ကျဲၤ) ဟ့ၣ်လီၤတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤဆူ ဟံၣ်ဖိဃီဖိလၢအတကြၢးဝဲဘၣ်ဝဲဒီး HCAP တဖၣ်အအိၣ်, ဘၣ်ဆၣ်အတၢ်ဟဲန့ၢ်တၢ်န့ၢ်ဘျးခဲလၢဟံၣ်ဖိၣ်တချး တၢ်ထုးကွံာ်ခိသ့န့ၣ်ကဘၣ်အိၣ်လၢဖဲၣ်ဒရၢၣ်ကီၤစၢၤဖိၣ်တၢ်ဟံၣ်နီၣ်တၢ်ဖိၣ်တၢ်ယာ်အပတီၢ် 101% ဒီး 300% အဘၣ်စၢၤန့ၣ်လီၤ. လၢကကြၢးဝဲဘၣ်ဝဲလၢ Children’s Charity Care Program အဂီၢ် ပုၤပတံထီၣ်တၢ်ကဘၣ်မ့ၢ်-

- ပုလလအခဲအံတကြားဝဲဘဉ်ဝဲလၢ Medicaid အဂီၢ်ဘဉ်, ဒီး
- ပုလလအခဲအံတကြားဝဲဘဉ်ဝဲလၢ HCAP အဂီၢ်

ပုအိၣ်ဖိးဖဲ Ohio တဖၣ်လၢအယုထီၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤတဖၣ်အဆိကတၢ်ကဘဉ်ပတံထီၣ် Medicaid ဒီး HCAP အဂီၢ်. ပုလလအကြားဝဲဘဉ်ဝဲလၢ Children's Charity Care Programအဂီၢ်တဖၣ်ကမၤန့ၢ်တၢ်မၤစ့ၤလီၤန့ၢ်ကဒွဲစရိအပူၤ လၢလၢတဖၣ် လၢအဒီးသန့ထီၣ်အသးလၢတၢ်ဟဲန့ၢ်ဒီးဟံၣ်ဖိးဖိအိၣ်ပုၤဂၤအဖိခိၣ်-

ပုအိၣ်ဆိးဖဲ OHIO တဖၣ်		ပုအိၣ်ဆိးလၢကီၢ်စဲၣ်အချၢတဖၣ်	
ဟံၣ်ဖိးဖိတၢ်ဟဲန့ၢ်ဒဲးဒရၢၣ်တၢ်ဟံပနီၣ်တၢ်ဖျိၣ်တၢ်ယာ်အပတီၢ် % အသိး,	တၢ်မၤစ့ၤလီၤတၢ်အပူၤ	ဟံၣ်ဖိးဖိတၢ်ဟဲန့ၢ်ဒဲးဒရၢၣ်တၢ်ဟံပနီၣ်တၢ်ဖျိၣ်တၢ်ယာ်အပတီၢ် % အသိး,	တၢ်မၤစ့ၤလီၤတၢ်အပူၤ
100% တုၤ 200% FPL	တၢ်ယုကဒွဲစရိတၢ်မၤစ့ၤလီၤန့ၢ်တၢ်အပူၤ 100%	100% တုၤ 200% FPL	တၢ်ယုကဒွဲစရိတၢ်မၤစ့ၤလီၤန့ၢ်တၢ်အပူၤ 100%
201% တုၤ 225% FPL	AGB တၢ်မၤစ့ၤလီၤန့ၢ်တၢ်အပူၤ 80%	201% တုၤ 225% FPL	AGB တၢ်မၤစ့ၤလီၤန့ၢ်တၢ်အပူၤ 70%
226% တုၤ 250% FPL	AGB တၢ်မၤစ့ၤလီၤန့ၢ်တၢ်အပူၤ 60%	226% တုၤ 250% FPL	AGB တၢ်မၤစ့ၤလီၤန့ၢ်တၢ်အပူၤ 50%
251% တုၤ 275% FPL	AGB တၢ်မၤစ့ၤလီၤန့ၢ်တၢ်အပူၤ 40%	251% တုၤ 275% FPL	AGB တၢ်မၤစ့ၤလီၤန့ၢ်တၢ်အပူၤ 30%
276% တုၤ 300% FPL	AGB တၢ်မၤစ့ၤလီၤန့ၢ်တၢ်အပူၤ 20%	276% တုၤ 300% FPL	AGB တၢ်မၤစ့ၤလီၤန့ၢ်တၢ်အပူၤ 10%

ပုလလအဟံၣ်ဖိးဖိတၢ်ဟဲန့ၢ်အိၣ်လၢ 301% ဒီး 500% FPL အဘၢၣ်စၢၤဒီးပုလလအကဒွဲစရိတလၢကွံၣ် ဟံၣ်ဖိးဖိ တၢ်ဟဲန့ၢ် 30% န့ၢ်ကဘဉ်တၢ်ကွံၣ်ထံဆိကမိၣ်အီၤဒ်ပုလလလီၤတူၢ်လီၤကၢ်လၢကသံၣ်ကသီတကပလၢဖိလစံၣ်အံၤအတၢ်ပညိၣ်တဖၣ် အဂီၢ်ဒီးကကြားဝဲဘဉ်ဝဲလၢတၢ်ပတံထီၣ်တၢ်တဘျီယီလၢကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအဂီၢ်ဒီးကဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစ့ၤလီၤတၢ်အပူၤဒိၣ် ထီၣ်လၢတၢ်ယုကဒွဲစရိတဖၣ်န့ၢ်လီၤ. တၢ်ကသမံသမိးကွံၣ်ကဒါကွၢ်တၢ်ပတံထီၣ်အံၤဒီးတၢ်မၤစ့ၤလီၤတၢ်အပူၤ တမံလၢလၢန့ၢ် ကဘဉ်တၢ်ဆၢတံၢ်အီၤလၢ Financial Assistance Committee (ကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤကမံးတံၢ်) န့ၢ်လီၤ.

**ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးတၢ်**

တၢ်ဟ့ၣ်လီၤကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးတၢ်မၤစ့ၤလီၤတဖၣ်ဆူဟံၣ်ဖိးဖိတဖၣ်လၢအမၤန့ၢ်ပုၤတၢ်ကရၢကရိတၢ်ကျၢၢ်ဘၢမၤစၢၤ တဖၣ်လၢအပၣ်ယုၢ်ဒီးဒိပနံၣ်တၢ်ဆါတၢ်ပုၤတၢ်အုၣ်ကီၤတဖၣ်, Medicaid, HCAP, BCMH ဒီးကီၢ်စဲၣ်အဂၤဒီး လီၢ်ကဝီၤတၢ်တီၢ်ကျဲၤတဖၣ်ပၣ်ယုၢ်ဒီးစ့မိၢ်ပုၤတဖၣ်ဒီးတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤတၢ်တီၢ်ကျဲၤအဂၤတဖၣ်လၢကတုၤထီၣ်ဒီးအဝဲသ့ၣ်အ တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့တၢ်ကွံၣ်ထွဲတၢ်လိၣ်ဘဉ်တဖၣ်န့ၢ်လီၤ. ဖဲတၢ်ကျၢၢ်ဘၢမၤစၢၤတၢ်အုၣ်ကီၤတဖၣ်အိၣ်ဘဉ်အလီၢ်န့ၢ်, ဒီး/မ့တမ့ၢ် နီၢ်ကစၢ်စ့စရိစ့အိၣ်တဖၣ်အါန့ၢ်ဒီးတၢ်သ့တၢ်ဘဉ်လၢကဟ့ၣ်တၢ်ဘူးတၢ်လဲတဖၣ်အယိ, ကျိၣ်စ့တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖး ပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်ကတိစၢၤမၤစၢၤဒီးတၢ်ဟံၣ်ထွဲထီၣ်တၢ်ကြားဝဲဘဉ်ဝဲလၢ Children's ကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤန့ၢ်လီၤ. ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးကမၤစၢၤပုၤတဂၤစုၣ်စုၣ်ကပတံထီၣ်တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤဒီးဖျိလီတဲစိဖျိကိး 330-543-2455 မ့တမ့ၢ် အံၤမ့(လ)ပကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးတၢ်တဖၣ်ဖဲ [FinCounsel@akronchildrens.org](mailto:FinCounsel@akronchildrens.org). တကးဒီးဘဉ်, ဟံၣ်ဖိးဖိတဖၣ်ဒီး ပုၤဆါတဖၣ်ကလဲၤဟးဖဲ တၢ်န့ၢ်ဆဲးလီၤမံၤဝဲၤဒီးဖဲတၢ်ဆါဟံၣ်လီၢ်ခၢၣ်သးသၢကထၢ တကထၢဖဲ One Perkins Square, Akron, OH 44308 ဒီးတဲသကိးတၢ်ဒီးကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးတၢ်န့ၢ်လီၤ.

**တပ်တံထိန်လကျိန်စုဂုဝိတင်တိစါမေစါအဂီ**

ပုတဂဏှုတင်လအပတံထိန်ကျိန်စုဂုဝိတင်တိစါမေစါမဲတင်ယုကဒွဲစရီဒီးတင်ယုကဒါက့စုကဒွဲတင်လဲတရံးသးတတီတီန့ၣ်လီၤ. မဲတင်မဲတင်သမံသမိးအခိန်ထံးတဘျီဒ်အကြားဝဲဘၣ်ဝဲ အသိးအခါဒ်အမ့ၢ်ဝဲတင်န့ၣ်ဆဲးလီၤမံၤအဆိကတင်တင်ဖဲးတင်မၤအသန့ၣ်တသန့ၣ်အသိးဒီးဟံၣ်ဖိယီဖိတဖၣ်ကြားဝဲဘၣ်ဝဲအသိးဘၣ်တင်စိာ်ဆုၢ်ခီအီၤဆူညါတတီဆူကျိန်စုပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးတင်အသိးလၢတင်တိစါမေစါအဂီလၢကဒုးန့ၣ်ဟံၣ်ဖိယီထီၣ်ပုတင်ကရၢကရိသၢဖုတဖုတကျါၣ်ဘၢမၤစါတၢ်ခွဲး တၢ်ယာ်တဖၣ်လၢအအိန်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. မဲတင်ဆဲးလီၤမံၤဝဲၤအလီၢ်ခဲဒီးမဲကဒွဲစရီဒီးတင်ယုကဒွဲစရီဒီးတကတီၢ်, ကျိန်စုပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တင်တဖၣ်, ပုၤဆါကျိန်စုတင်မၤစါခၢၣ်စးတဖၣ်ဒီးပုၤဆါတၢ်ဖိလၢအိန်ဒီးတၢ်စိတၢ်ကမီၤတဖၣ်ကသမံသမိးစုစရိတဖၣ်ဒီးကျိန်စုတင်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်လၢကဒုးန့ၣ်ဟံၣ်ဖိယီထီၣ်ဟံၣ်ဖိယီဖိတဖၣ်လၢဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်ကကြားဝဲဘၣ်ဝဲလၢကျိန်စုတင်တိစါမေစါအဂီဒီးဆဲးကျါဟံၣ်ဖိယီဖိတဖၣ်အံၤခဲလၢကလၢဟ့ၣ်လီၤတင်တိစါမေစါလၢလံာ်ပတံထိန်တင်ဖဲးတင်မၤအကျိၤအကျဲအပူၤန့ၣ်လီၤ.

ပုပတံထိန်တင်တဖၣ်ကဘၣ်ဟ့ၣ်လီၤလံာ်တီလံာ်မိလၢကဟံၣ်ဖိထီၣ်တင်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢအဘၣ်ထွဲလိာ်အသးဒီးတၢ်ဆါတံာ်တၢ်ကြားဝဲဘၣ်ဝဲ, ယုာ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဘၣ်ထွဲဒီးတၢ်ကဲထံဖိကီၢ်ဖိ, တၢ်အိန်လီၢ်ဆိးလီၢ်ဒီးတၢ်ဟဲန့ၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်လၢလံာ်တဖၣ်ပုၤယုာ်ဒီးတၢ်ဟဲန့ၣ်လံာ်တီလံာ်မိလၢတၢ်တူၢ်လိာ်အီၤသ့ ဒီး/မ့တမ့ၢ် တၢ်မ့ၢ်လိာ်ဘၣ်အီၤမဲတင်အံၤတၢ်လိာ်ဘၣ်အီၤလၢကမၤဖိးသဲးတၢ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်တဖၣ်အခါ-

- တၢ်ဟ့ၣ်ဘူးလဲလံာ်ဖီတံာ်
- စုတၢ်စုစရိတၢ်ဟံၣ်ဖိတဖၣ်
- ဖဲၣ်ဒရၢတၢ်ဟ့ၣ်ကဒါက့တၢ်ဟဲန့ၣ်တၢ်ခိတၢ်သွဲတဖၣ် မ့တမ့ၢ် W-2 လံာ်ကီၣ်ဒိတဖၣ်
- လံာ်ပရၢလၢတၢ်မၤကစၢ်အအိန်
- တၢ်မ့ၢ်လီၤတူၢ်လီၤကံာ်လၢတၢ်ကဟ့ၣ်လီၤတၢ်လၢထးတဖၣ်န့ၣ်, တၢ်ဟဲန့ၣ်လၢဘၣ်တၢ်မၤအီၤလၢပုၤဆါ မ့တမ့ၢ်ခၢၣ်စးလၢထးခိၣ်မ့ၢ်ဂ့ၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ကွဲးဟံၣ်ဖိတဖၣ်မ့ၢ်ဂ့ၢ် ကဘၣ်တၢ်တူၢ်လိာ်အီၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ဟံၣ်ဖိလၢထးခိၣ်န့ၣ်ကဘၣ်တၢ်အုၣ်ကီၤဟ့ၣ်ခွဲးဒီးမၤနီၣ်မၤယါအီၤလၢကျိန်စုပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးတၢ်, မ့တမ့ၢ် ခၢၣ်စးလၢအိန်ဒီး အကံာ်အစီန့ၣ်လီၤ.

ကျိန်စုတင်တိစါမေစါလံာ်ပတံထိန်လီၤဆီလိာ်သးန့ၣ်တၢ်ကဘၣ်တီၣ်ဖျါထီၣ်အီၤလၢပုၤဆါလၢအိန်လၢတၢ်ဆါဟံၣ်လၢအန့ၣ်ဆဲးလီၤမံၤတဂဏှုတင်အဂီ, မ့တမ့ၢ်လၢပုၤဆါအံၤန့ၣ်ဆဲးကဒါက့မံၤဖဲစံၣ်လီၤတၢ်ဆါဟံၣ် 45 သီအတီၢ်ပူၤလၢဂံၢ်ခိၣ်ထံးတၢ်အိန်သးတမံၤယီၤအဂီန့ၣ်လီၤ. လံာ်ပတံထိန်တင်လၢပုၤဆါလၢတၢ်ချၢကျိန်စုတင်တိစါမေစါအဂီတဖၣ်တၢ်မၤအီၤလၢ 90 သီအတီၢ်ပူၤစးထီၣ်လၢတၢ်ဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစါအခိန်ထံးတသီန့ၣ်လီၤ.

**လံာ်ပတံထိန်တၢ်တဖၣ်လၢတလၢတပုၤ မ့တမ့ၢ် တအိန်တဖၣ်အဂီ**

ကျိန်စုတင်တိစါမေစါလံာ်ပတံထိန်တၢ်မ့ၢ်တလၢတပုၤဘၣ်န့ၣ်, ကျိန်စုပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးတၢ်ကဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါပုၤပတံထိန်တၢ်ဒီးဟ့ၣ်လီၤတၢ်တိစါမေစါလၢတၢ်ကမၤလၢပုၤဒီးတီၣ်ဖျါထီၣ်ကဒါက့လံာ်ပတံထိန်တၢ်န့ၣ်လီၤ. မဲတင်မၤန့ၢ်လံာ်ပတံထိန်တၢ်လၢတလၢတပုၤအခါ, Children's ကတယာ်ဝဲဒၣ်တၢ်ယုကဒါက့ကဒွဲတၢ်ဖဲးတၢ်မၤလၢအလီၤဆီတမံၤလၢလံာ်, မဲအဘၣ်ထွဲအခါ, မဲအိန်ခိးပုၤဆါဟံၣ်ဖိယီဖိလၢ ကတီၢ်ဖျါထီၣ်လံာ်ပတံထိန်တၢ်အလၢအပုၤ

အင်္ဂါဒီးဟ့ၣ်လီၤတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢအလိၣ်အိၣ်အခါန့ၣ်လီၤ. တၢ်စံးဆၢမ့ၢ်တအိၣ်လၢ 30 သီအတီၢ်ပူၤန့ၣ်, တၢ်ကမၤ ECAs န့ၣ်လီၤ. Children's တၢ်ဂ့ၢ်လိၣ်သမၤကျိၣ်စ့တၢ်တိၣ်စၢၤမၤစၢၤဖဲဖိလစံၣ်အံၤအဖိလၢလၢပုၤတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်စ့ၣ်အတၢ်ဟံၣ်လီၤတံၢ် တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢ တၢ်တယုထီၣ်အိၣ်ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤလံာ်ပတံထီၣ်တၢ်အဂီၢ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

**တၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါ**

လံာ်ပတံထီၣ်တၢ်လၢကျိၣ်စ့တၢ်တိၣ်စၢၤမၤစၢၤအဂီၢ်န့ၣ်ကဘၣ်တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤမၤအီၤလၢတၢ်တူၢ်လိၣ်မၤန့ၢ်တၢ်အဂီၢ်ခိၣ်ထံးခိၣ်ဘိတ ဖၣ်အဖိခိၣ်အသိးန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါပုၤပတံထီၣ်တၢ်တဖၣ်ဒီးတၢ်ဆၢတံာ်တၢ်ကြၢၤဝဲဘၣ်ဝဲလၢ HCAP မ့တမ့ၢ် Children's Charity Care Programအဂီၢ်, ဒီးဖဲအဘၣ်ထွဲအသိးအခါ, တၢ်ကမၤစ့ၤလီၤန့ၢ်တၢ်အပူၤလၢအဝဲသ့ၣ် မ့ၢ်လၢကွၢ်စိဝဲလၢကဟ့ၣ်ဝဲန့ၣ်လီၤ. ပုၤလၢအထူးထီၣ်ဟ့ၣ်တၢ်ဘူးတၢ်လဲလၢအနီၢ်ကစၢ်အစ့တဖၣ်တၢ်ကဟ့ၣ်ကဒါက့ၤအီၤစ့ မ့တမ့ၢ် ဆၢအီၤဆူကဒွဲစ့စ့စ့အိၣ်တၢ်အဂၤတဖၣ် (ဖဲအကြၢၤဝဲဘၣ်ဝဲအသိး) ဖဲပုၤပတံထီၣ်တၢ်အံၤဘၣ်တၢ်အုၣ် ကီၤအီၤလၢကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်အခါန့ၣ်လီၤ.

ပုၤပတံထီၣ်တၢ်တဖၣ်လၢအတကြၢၤဝဲဘၣ်ဝဲလၢကျိၣ်စ့တၢ်တိၣ်စၢၤမၤစၢၤတဖၣ် ကဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ကုၣ်ဟ့ၣ်ဖးအီၤ ဒီးတၢ်တိၣ်စၢၤ မၤစၢၤတၢ်ဃုထၢအဂၤတဖၣ်, လၢအကပၣ်ဃုာ်ဒီးတၢ်မၤစ့ၤလီၤန့ၢ်တၢ်အပူၤလၢတၢ်ထူးထီၣ်ဟ့ၣ်တၢ်ဘူးတၢ်လဲလၢအနီၢ်ကစၢ်အစ့ မ့တမ့ၢ် တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်ဘူးတၢ်လဲတၢ်တိၣ်ကျဲၤန့ၣ်လီၤ.

**တၢ်ကွၢ်ထံဆိကမိၣ်ဘၣ်ဃးဒီးတၢ်မၤဖုံမၤညီထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်**

တၢ်မ့ၢ်တတုၤထီၣ်ဒီးတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်နီၣ်ထီၣ်လၢထးတဖၣ်န့ၣ်, ပုၤဆါ/ဟံၣ်ဖိဃီဖိကကြၢၤဝဲဘၣ်ဝဲဒီးလၢကျိၣ်စ့တၢ်တိၣ်စၢၤမၤစၢၤလၢ တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ်စ့တၢ်တိၣ်စၢၤအဂီၢ်ထံးအဖိခိၣ်န့ၣ်လီၤ. ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်ကအိၣ်ဒီးတၢ်မၤဖုံမၤညီထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ် ဖဲဟံၣ်ဖိဃီဖိတဖၣ်တကြၢၤဝဲဘၣ်ဝဲလၢ Children's Charity Care Program လၢအဒီးသန့ၤထီၣ်အသးလၢတၢ်ဟဲန့ၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်အိၣ်တၢ်ဆိးအဖိခိၣ်ဘၣ်, ဘၣ်ဆၣ်ဖဲတၢ်ဟံၣ်ထွဲထီၣ်တၢ်ဘူးတၢ်လဲအခါမ့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဒိဘၣ်လၢအတဂ့ၤလၢပုၤဆါ မ့တမ့ၢ် အဝဲအဟံၣ်ဖိဃီဖိအတၢ်အိၣ်ဘီၣ်အိၣ်ညီ မ့တမ့ၢ် ဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်ကီၤတၢ်ခဲလၢပုၤဆါဒီး/မ့တမ့ၢ် ဟံၣ်ဖိဃီဖိတဖၣ်အဂီၢ် (အဒိ. တၢ်မၤတအိၣ်လၢဘၣ်, အဂၤတဖၣ်) လံာ်ပတံထီၣ်တၢ်တဖၣ်လၢပုၤဆါတဖၣ်လၢအမၤန့ၢ် တၢ်မၤဖုံမၤညီထီၣ် တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်အဂီၢ်ကဘၣ်တၢ်န့ၣ်အီၤလီၤလီၤဆူကျိၣ်စ့တၢ်တိၣ်စၢၤမၤစၢၤကမံးတံာ်တဖၣ်လၢတၢ်ကွၢ်ထံဆိကမိၣ်အဂီၢ်န့ၣ် လီၤ. ကမံးတံာ်က ကွၢ်ထံဆိကမိၣ်တၢ်မၤအသးနီၢ်နီၢ်ပၣ်ဃုာ်ဒီး, ဘၣ်ဆၣ်တမ့ၢ်တၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်, တၢ်ဘၣ်ထွဲလၢစ့စ့စ့စ့အိၣ်တၢ် လၢတၢ်ဟဲန့ၢ်, တၢ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်လၢအအိၣ်တဖၣ်ဒီးတၢ်ဟံးမူဒါတဖၣ်, တၢ်တိၣ်ကျဲၤကသံၣ်ကသီတၢ်လၢက့ၣ်လၢစ့တဖၣ်, တၢ်အိၣ်မူအိၣ်ဂဲၤတၢ်လၢက့ၣ်လၢစ့တဖၣ်, ဒီးတၢ်ဟဲန့ၢ်လၢတၢ်မၤန့ၢ်အီၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်မ့ၢ်ထူးထီၣ်ဟ့ၣ်ဘူးလဲလၢ နီၢ်ကစၢ်အစ့န့ၣ်, တၢ်ဟ့ၣ်ကဒါက့ၤစ့ မ့တမ့ၢ် တၢ်ဆၢစ့တဖၣ်တၢ်တမၤအီၤဖဲ တၢ်မၤဖုံမၤညီထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ လၢတၢ်မၤန့ၢ်အီၤ လၢတၢ် သးအိၣ်မၤစၢၤတၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်ဆၢတံာ်အပူၤအခါဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ပတံထီၣ်တဖၣ်လၢတၢ်ကွၢ်ထံဆိကမိၣ်တၢ်မၤဖုံမၤညီထီၣ်န့ၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်အပူၤကဘၣ်တၢ်တီၣ်ဖျါထီၣ်အီၤ လၢအ့ထၢာ်နဲးအဖိခိၣ် မ့တမ့ၢ် ဒီဖျါကျိၣ်စ့ပုၤဟ့ၣ်ကုၣ်ဟ့ၣ်ဖးတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူၤကွၢ် (ဒိန့ၣ်လီၤ URL) လၢတၢ်ဆၢထီၣ် တၢ်ပတံထီၣ်အဂီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်.



**တၢ်ကွၢ်ထွဲပၢဆၢဘၣ်ဃးဒီးဖိလစံၣ်အံၤ**

တၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤ/တၢ်ဆီတလဲတမံၤလၢလၢဘၣ်တၢ်မၤအီၤလၢကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤဖိလစံၣ်အံၤကဘၣ်တၢ်အုၣ်ကီၤဟ့ၣ်  
ခွဲးအီၤလၢ Akron Children’s Hospital ကျိၣ်စ့တၢ်တိစၢၤမၤစၢၤဘၣ်ဃးဒီးပုၤန့ၣ်တၢ်ကမံးတံၢ် (Finance Committee of the  
Board of Directors) န့ၣ်လီၤ.

**တၢ်ဘျးစဲတဖၣ်-**

ပှၢ်ဘျးစဲအချၢပုၤဟ့ၣ်တၢ်မၤစၢၤစရီတဖၣ်

HCAP ဒီး Charity Sliding Fee Schedule(တၢ်ဘျးစဲလဲလၢတၢ်ဟ့ၣ်အီၤလၢတၢ်ဟဲန့ၣ်အဖီခိၣ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ)

HCAP ဒီး Charity Care အဒိတဖၣ်